
Witajcie moi drodzy, dziś zastanowimy się czym jest empatia. W obecnych czasach epidemii, empatię 

możemy zauważać dookoła siebie. Może ona przybierać różne formy, ale w empatii liczy się ktoś inny 

a nie ja. Obejrzyjcie proszę dwa krótkie filmy i zastanówcie się, czy osobie w waszym wieku łatwo jest 

być empatycznym. 

http://ninateka.pl/film/punkt-wyjscia-michal-szczesniak 

https://www.youtube.com/watch?v=LOMbySJTKpg 

Pozdrawiam Was serdecznie. 

http://ninateka.pl/film/punkt-wyjscia-michal-szczesniak

